
 Zápisnica č. 2 školský rok 2024/2025 

 Zo zasadnu�a Rady rodičov školy pri ZŠ Belehradská 21, Košice 

 Konanej  dňa  09.10.2024  od  17:00  hod.  v  priestoroch  Školskej  kuchynky,  pavilón  F,  ZŠ  Belehradská  21, 
 04013 Košice. 
 Prítomní:  Alexandra  Čavarová,  Daniela  Geletková,  Zuzana  Forraiová,  Tomáš  Puškáš,  Zuzana 
 Novysedláková,  Anna  Petrašková,  Štefánia  Pčolová,  Peter  Vrábel,  Lenka  Kiselová,  Iveta  Vajdová,  Adriana 
 Šudíková,  Marián  Feňovčík,  Zla�ca  Miňová,  Slavomír  Čuchta,  Marek  Fedoročko,  Jane�e  Takácsová,  Mgr. 
 Ľubica Ficzeriová hosť - predsedníčka Rady školy. 

 Program: 
 1.  Otvorenie a návrh programu 

 a.  príhovor p. Ficzeriovej v súvislos� s Radou školy 
 2.  Aktuálny stav financií RRŠ 
 3.  Aktuálny stav na škole 
 4.  Plánované projekty na šk. rok 2024/2025 
 5.  Diskusia 
 6.  Uznesenia 
 7.  Záver 

 K bodu  1.  Zasadnu�e  Rady  rodičov  školy  (RRŠ)  otvorila  p.  Alexandra  Čavarová,  privítala  členov  RRŠ  na 
 zasadnu�  RRŠ.  P.  Čavarová  privítala  p.  Ficzeriovú  a  vyzvala  ju,  aby  sa  prihovorila  členom  RRŠ  v  súvislos�  s 
 Radou  školy.  P.  Ficzeriová  predstavila  fungovanie  Rady  školy,  počet  jej  členov  závisí  od  veľkos�  školského 
 zariadenia,  u  nás  je  volených  11  členov:  4  zástupcovia  za  zriaďovateľa,  4  rodičia,  2  pedagogický 
 zamestnanci  a  1  nepedagogický  zamestnanec,  v  súvislos�  s  tým  p.  Ficzeriová  spomenula,  že  sa  blíži 
 koniec  volebného  obdobia  predošlých  členov,  na  ďalšom  triednom  ak�ve  prebehne  voľba  členov  do  Rady 
 školy  zo  strany  rodičov  a  je  potrebné  zvoliť  nových  členov  Rady  školy  za  rodičov  na  ďalšie  4  roky.  Vyzvala 
 predsedov  TA,  aby  navrhli  novú  kandidátku.  Členovia  sú  volení  na  4  roky,  stretnu�a  prebiehajú  3-4x  do 
 roka,  na  kandidátke  by  mali  byť  rodičia  z  nižších  ročníkov  (ideálne  do  5  ročníka),  aby  nedošlo  k 
 mimoriadnej  situácii  v  priebehu  funkčného  volebného  obdobia.  Voľby  budú  prebiehať  v  deň  najbližšieho 
 TA,  1.  kola  sa  musí  zúčastniť  nad  50%  voličov  podľa  prezenčky,  pri  nedostatočnej  účas�  prebehne  2.  kolo, 
 tu  sa  už  počíta  s  najvyšším  počtom  hlasov  na  kandidáta.  Komisia  hlasy  spočíta,  keďže  je  na  škole  30  tried, 
 tak  o  výsledku  budeme  informovaní  v  najbližších  dňoch  po  voľbách  Rady  školy.  Po  odchode  p.  Ficzeriovej, 
 �to rodičia prejavili záujem o kandidatúru: 

 1.  p. Pčolová 
 2.  p. Vrábel 
 3.  p. Novysedláková 
 4.  p. Petrašková 
 5.  p. Puškáš 
 6.  p. Forraiová 
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 K  bodu  2.  p.  Alexandra  Čavarová  informovala  o  stave  financií  RRŠ  k  30.09.2024.  Stav  účtov  v  banke 
 bol  7  639,33  €.  V  hotovos�  v  pokladni  RRŠ  je  4  777,56  €.  Vyzbierané  na  ZRPŠ  za  školský  rok  2023/2024 
 bolo  spolu  12  260,-  €.  Z  finančných  prostriedkov  z  daňového  úradu,  2%  z  dane,  na  účet  prišlo  spolu  v 
 sume  3  469.-  €.  Z  grantov  a  výziev  spolu  získala  RRB21  finančné  prostriedky  vo  výške  7  070  €.  Vyzbierané 
 na  ZRPŠ  za  školský  rok  2024/2025  bolo  spolu  2  840.-  €  ku  koncu  septembra  (142  x  20,-  €  a  1x  duplicitná 
 platba). 

 K bodu  3.  p.  riaditeľka  školy  Mgr.  Mária  Horváthová  sa  nemohla  zúčastniť  zasadnu�a,  informácie 
 poskytne na ďalšom zasadnu� RRŠ. 

 K bodu  4.  p.  Alexandra  Čavarová  a  p.  Marek  Fedoročko  informovali  RRŠ  o  plánovaných  projektoch  na  šk. 
 rok 2024/2025: 

 ●  p.  Čavarová  informovala  rodičov,  že  ku  dňu  konania  zasadnu�a  poplatok  ZRPŠ  uhradilo  211 
 rodičov  v  plnej  výške  a  označených  máme  aj  44  zahraničných  žiakov.  Poprosila  členov  RRŠ,  aby 
 informovali  rodičov  na  TA,  že  ak  majú  nejaký  problém  pri  vysvietení  platby  v  EduPage,  aby  o  tom 
 informovali  vedenie  školy,  alebo  Radu  rodičov  školy,  zároveň  ich  poprosila,  aby  pripomenuli 
 rodičom  na  TA,  aby  vykonali  platbu  do  30.11.2024.  P.  Čavarová  informovala  členov  RRŠ,  že 
 automa�cký  systém  párovania  nie  je  dokonalý  a  aj  napriek  správne  zadanej  platbe,  môže  narobiť 
 zmätky  v  systéme  EduPage,  preto  je  potrebné  akékoľvek  zvláštnos�  nahlásiť  (príklad:  rodič  zadal 
 2  platby  za  2  de�  správne,  systém  EduPage  priradil  2  platby  k  1  z  de�  -  po  nahlásení  došlo  k 
 správnemu priradeniu pla�eb v systéme EduPage). 

 ●  p.  Čavarová  podnikla  prvé  kroky  k  registrácii  prijímateľa  na  poberanie  2%  z  dane.  Spomenula,  že 
 v  súvislos�  so  zmenami  v  pravidlách  o  poukazovaní  2%  z  daní  (bude  možné  poukázať  aj  rodičovi  - 
 dôchodcovi)  budeme  najbližšie  2-3  obdobia  sledovať  vývoj  a  v  prípade  výrazného  poklesu  tohto 
 príjmu zvážime ďalšie registrácie ako prijímateľa na poberanie 2% z dane. 

 ●  RRŠ  získala  finančné  prostriedky  z  Fondu  zdravia  vo  výške  1  200,-  €  na  zakúpenie  Workoutového 
 ihriska,  p.  Čavarová  podá  na  MČ  žiadosť  o  dotáciu  na  Športovú  olympiádu.  V  prípade,  že  chceme 
 organizovať  ešte  nejakú  akciu,  tak  podáme  ďalšiu  žiadosť  (usporiadanie  turnaja  -  basketbal,  p. 
 Vrábel  prezis�  možnú  pomoc  klubu  Galaxy  pri  organizácii  turnaja  -  na  sídlisku  sú  3  školy,  +  1  škola 
 v  obci)  Termín  na  vypracovanie  žiados�  o  dotáciu  na  MČ  je  do  konca  októbra,  aby  sa  s�hli  podať. 
 Na  letné  kino  skúsime  získať  peniaze  priamo  z  rozpočtu  MČ.  Máme  možnosť  zapojiť  sa  do 
 grantov  Karpatská  nadácia  -  Sila  komunity  (sú  uprednostnené  vidiecke  organizácie  a  na  celú 
 oblasť  východného  slovenska  je  vyhradených  iba  15  000,-  €),  Nadácia  SPP  -  SPPravme  to  pre 
 naše  de�  (5000,-  €  na  projekt,  100  �s.  €  grantová  výzva,  potreba  informácií  o  potrebách  od 
 vedenia  školy,  ako  by  sme  mohli  pomôcť,  aby  sme  o  grant  vedeli  požiadať  -  či  už  nákup  pomôcok, 
 alebo  realizácia  ak�vít),  Tak�ež  je  tu  aj  možnosť  na  interný  projekt  na  rozvoj  dobrovoľníctva 
 Nadácia  spol.  ČSOB  (podobná  ak�vita  ako  cez  Nadáciu  PONTIS,  avšak  ak�vita  musím  byť 
 realizovaná  do  31.3.2025  -  otázka  pre  školu,  či  disponuje  ak�vitami,  ktoré  by  sa  realizovali 
 prevažne  v  interiéri  kvôli  obdobiu  kedy  treba  akciu  realizovať,  keďže  počasie  nemusí  byť  vhodné 
 na práce v exteriéri). 
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 ●  Mikuláš  -  máme  rezervované  perníky  v  spol.  InMedia  (750  ks),  požiadali  sme  rodičov,  aby 
 prezis�li  možnosť  získať  spozorské  ovocie  (jablká,  hrušky,  banán,  pomaranč  alebo  mandarínka).  P. 
 Vrábel  prezis�  u  školského  parlamentu  o  aké  ak�vity  by  mali  záujem  žiaci  na  2.  stupni,  pretože  o 
 športovú  ak�vitu  mali  záujem  iba  ročníky  5.-7.,  ponúknu  sa  im  nejaké  návrhy  (beseda  na  tému 
 stravovanie,  cvičenie,  zdravie,  odevy,  šport  a  pod.,  alebo  idol  �nedžerov  -  skateboardista  Tury, 
 hokejista  z  HC  Košice,  a  pod.).  P.  Čavarová  informovala,  že  dostala  zoznam  žiakov,  ktorí  prejavili 
 záujem  o  stvárnenie  Mikuláša,  3x  anjela  a  3x  čerta  z  9.B  -  zážitkovou  formou  na  1.  stupni.  Podľa 
 návrhov  školského  parlamentu  budeme  na  ďalšom  zasadnu�  diskutovať  o  potrebe  dobrovoľníkov 
 aj pre 2. stupeň. 

 ●  p.  Fedoročko  informoval,  že  v  piatok  11.10.2024  o  16:00  hod.  sa  uskutoční  slávnostné  otvorenie, 
 na  ktoré  pozval  všetkých  rodičov,  info  pre  rodičov  pôjde  aj  cez  EduPage.  V  súvislos�  s  tým  p. 
 Čavarová  a  p.  Fedoročko  informoval  členov  RRŠ  o  zakúpení  prenosného  reproduktora  v  sume 
 320.-  €,  o  ktorého  potrebe  sme  už  viac  krát  diskutovali  a  všeobecným  súhlasom  jeho  kúpu 
 odsúhlasili. 

 ●  p.  Fedoročko  tak�ež  informoval,  že  ak�vity  ako  pitná  fontánka  a  grafity  -  Rišo  Tury  budú 
 zastrešené  prostredníctvom  rozpočtu  MČ  .  Pri  stene  grafity  už  prebehli  prvé  kroky  (povolenie  od 
 mesta  KE,  zmluva  s  umelcom)  a  v  najbližších  dňoch  by  malo  dôjsť  k  realizácii  (závisí  od  počasia). 
 Čo  sa  týka  pitnej  fontánky,  uvidíme  ako  sa  bude  tento  proces  vyvíjať,  Rada  rodičov  školy 
 prisľúbila  zabezpečenie  vodomeru  a  znášanie  nákladov  na  spotrebovanú  vodu.  Samotný  “pitník” 
 bude  zakúpený  prostredníctvom  úradu  MČ  a  osadený  v  rámci  kapacít  školy  (školník  + 
 dobrovoľníci). 

 K  bodu  5.  Diskutovali  sme  o  prioritách  práce  RRŠ.  Na  začiatku  stretnu�a  prebehla  diskusia  o  mobiloch  na 
 vyučovaní.  RRŠ  navrhuje  na  TA  vyvodiť  debatu  na  túto  tému.  Aby  sami  rodičia  prejavili  svoj  názor  a 
 dôvody,  dali  pripomienky  a  riešenia.  Väčšina  členov  RRŠ  požaduje  nastaviť  akési  pravidlá,  nemajú  pocit, 
 že  by  dieťa  malo  mať  na  vyučovaní  mobil,  pretože  väčšina  ho  aj  tak  využíva  na  hranie  hier,  četovanie  a 
 pod.,  zákon,  ktorým  sa  to  mohlo  nastaviť  celoplošne,  nie  je  konkrétny  a  je  veľa  kategórií,  kde  sa  nerieši 
 zákaz  mobilu  na  vyučovaní  a  každá  škola  si  má  pravidlá  nastaviť  sama.  A  čo  sa  týka  používania  mobilu  na 
 nejakej  konkrétnej  hodine,  tak  rodičia  argumentujú,  že  nie  každé  dieťa  má  aj  dáta  a  de�  nemajú  prístup 
 na  školskú  sieť,  takže  nevidia  dôvod,  aby  mali  mobil  kvôli  tomu  v  škole.  Samozrejme  rozumieme  tomu,  ak 
 dieťa  chodí  domov,  alebo  na  krúžok  samé  a  potrebuje  byť  v  kontakte  s  rodičom.  P.  Fedoročko 
 konštatoval,  že  keď  sa  na  TA  v  ich  triede  pýtal  rodičov:  Koľkí  majú  aplikáciu,  ktorou  vedia  spravovať 
 ak�vny  čas  na  mobile  de�  (napr.:  od  22:00  do  6:30  vypnutý  režim,  prípadne  od  8:00  do  14:00  nerušiť), 
 tak  iba  pár  rodičov  malo  v  telefónoch  de�  nainštalovanú  takú  aplikáciu  a  ostatní  o  takejto  možnos� 
 počuli  prvýkrát.  Je  to  preto  aj  v  rukách  rodičov,  aby  sme  deťom  nastavili  pravidlá  na  využívanie  a 
 používanie  mobilov  v  čase  vyučovania,  resp.  v  nočných  hodinách.  P.  Fedoročko  informoval  RRŠ,  že  máme 
 k  dispozícii  2  skrine,  ktoré  sú  dočasne  umiestnené  na  chodbe  pri  školskej  kuchynke,  neskôr  po  prerábke 
 počítačovej  učebne,  budú  premiestnené  bližšie  ku  schodisku.  Dohodli  sme  sa,  že  na  MČ  vypracuje  RRŠ 
 žiadosť  o  dotáciu  na  akciu  Športová  olympiáda  (p.  Alexandra  Čavarová).  P.  Puškáš  má  kontakt  na 
 dodávateľa  medailí,  dá  vypracovať  cenovú  ponuku  na  základe  minuloročnej  objednávky  a  preveríme 
 ceny.  Hlasovali  sme  o  zrušení  druhého  účtu  v  SLSP,  ktorý  sme  celý  minulý  šk.  rok  nevyužili,  prítomných 
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 bolo  16  členov,  z  toho  3  rodičia  zastupovali  po  2  triedy,  viď  prezenčná  lis�na,  spolu  bolo  k  dispozícii  19 
 platných  hlasov.  Za  bolo  19,  0  bolo  pro�,  zdržali  sa  0.  Ďalej  sme  hlasovali  o  zvýšení  odmien  za  zber 
 papiera  v  kategórii  JEDNOTLIVEC  za  1.,  2.  a  3.  miesto,  každú  o  5.-  €  ,  a  to  na  25.-  €,  20.-  €  a  15.-  €, 
 prítomných  bolo  16  členov,  z  toho  3  rodičia  zastupovali  po  2  triedy,  viď  prezenčná  lis�na,  spolu  bolo  k 
 dispozícii  19  platných  hlasov.  Za  bolo  19,  0  bolo  pro�,  zdržali  sa  0.  Tak�ež  sme  hlasovali  o  odmene  za 
 zber  papiera  v  kategórii  KOLEKTÍV  pre  triedu  s  najvyšším  počtom  kg  papiera  bude  nákup  sladkej  odmeny 
 (torta,  koláče,  zmrzlina  -  podľa  výberu  žiakov  v  spolupráci  s  triednym  učiteľom),  prítomných  bolo  16 
 členov,  z  toho  3  rodičia  zastupovali  po  2  triedy,  viď  prezenčná  lis�na,  spolu  bolo  k  dispozícii  19  platných 
 hlasov.  Za  bolo  19,  0  bolo  pro�,  zdržali  sa  0.  Zároveň  sme  konštatovali,  že  pre  pre  triedu  s  najvyšším 
 percentom  zapojených  žiakov,  ktorí  spolu  vyzbierali  min.  200  kg  papiera  ostáva  PIZZA  (7-8  ks  podľa 
 výberu  žiakov  v  spolupráci  s  triednym  učiteľom).  Táto  rozdielna  odmena  v  kategórii  KOLEKTÍV  bola 
 potrebná  v  prípade,  že  tá  istá  trieda  vyhrá  obe  ocenenia.  P.  Fedoročko  poprosil  zástupcov  siedmackych 
 tried,  aby  oslovili  rodičov  z  triedy,  aby  zahlasovali  za  denný,  resp.  týždenný  lyžiarsky  výcvik  (výcvik 
 týždennou  formou  aj  s  ubytovaním  -  info  išlo  zo  školy  cez  Edupage:  LV  by  bol  v  Telgárte,  v  termíne 
 16.-20.12.2024),  aby  sa  vedelo  v  akom  je  to  stave  a  aby  sa  čo  najvyššie  percento  rodičov  vyjadrilo  kvôli 
 relevantnos�  rozhodnu�a.  Jeden  z  rodičov  sa  pýtal,  či  by  bolo  možné  v  systéme  EduPage  vidieť  aj  to,  že  si 
 žiak  prevzal  obed  v  školskej  jedálni,  aby  mali  rodičia  o  tom  prehľad,  pretože  sú  školy,  kde  to  rodičia  vedia 
 skontrolovať.  P.  Čavarová  kontaktovala  p.  Harahusa,  ktorý  EduPage  spravuje  a  momentálne  systém,  ktorý 
 sa  používa  v  jedálňach  sa  nedá  prepojiť  s  EduPage.  Aj  odhlásenie/prihlásenie  z/na  obed/a  sa  dá  cez 
 EduPage  urobiť  iba  preto,  že  to  niekto  do  systému  šk.  jedálne  následne  urobí  manuálne.  Ďalší  rodič  sa 
 informoval  o  imatrikulácii  prvákov  (kto  ju  organizuje?),  pretože  je  fotografom  a  chcel  by  pomôcť  - 
 odkázali  sme  ho  kontaktovať  vedenie  školy  (p.  riaditeľku,  p.  zástupkyňu,  alebo  p.  zástupcu).  P.  Fedoročko 
 informoval, že na spoločenské tance boli oslovení žiaci 7.-9 ročníka a výuka by mala začať v novembri. 

 K bodu  6.  Uznesenia  -  prítomní  členovia  RRŠ  schválili  jednohlasne,  pro�  nebol  nikto,  rovnako  sa  nikto 
 nezdržal hlasovania: 

 -  zrušenie druhého účtu v SLSP (SK35 0900 0000 0052 0469 9661), ktorý sme celý šk. rok nevyužili. 
 -  odmena  -  poukaz  na  nákup  kníh  za  zber  papiera  v  kategórii  JEDNOTLIVEC  bude  za  1.,  2.  a  3. 

 miesto každá navýšená o 5 €, a to na 25€, 20€ a 15€. 
 -  odmena  za  zber  papiera  v  kategórii  KOLEKTÍV  pre  triedu  s  najvyšším  počtom  kg  papiera  bude 

 nákup  sladkej  odmeny  (torta,  koláče,  zmrzlina  -  podľa  výberu  žiakov  v  spolupráci  s  triednym 
 učiteľom)  a  pre  triedu  s  najvyšším  percentom  zapojených  žiakov,  ktorí  spolu  vyzbierali  min.  200 
 kg papiera ostáva PIZZA (7-8 ks podľa výberu žiakov v spolupráci s triednym učiteľom). 

 -  nasledujúce stretnu�e RRŠ bolo dohodnuté na stredu 13.11.2024 o 17:00 v školskej kuchynke na 
 prízemí v pavilóne F. 

 K bodu 7.  p. Čavarová A. sa poďakovala prítomným za  účasť na zasadnu�. 

 Zapísal:  V Košiciach 10.10.2024 
 RNDr. Mária Šimaľová, PhD. 
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